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geachte aanwezigen en luisteraars

De PvdA stelt dat er een ambitieuze begroting voorligt. Een begroting met plannen welke 
door de PvdA worden gesteund. Waarin we ook hebben meegedacht. De fase van de 
uitvoering is begonnen. We raken op stoom. En dan is het mooi te horen dat de financiële 
situatie van de gemeente gezond is verklaard.

In juni heeft de PvdA wel overwogen gekozen voor de gemeente Haarlemmermeer. We 
zijn gaan luisteren bij de bevolking, de werknemers, de kiezers.  We hebben 
werkbezoeken afgelegd, dikke stapels papieren geproduceerd en veel gepraat.  Wij gaan 
vol vertrouwen de samenwerking met de gemeente Haarlemmermeer tegemoet. De 
belangen , de eigenheid van de dorpen, de voorzieningen en het groene gebied zijn 
geborgd voor de toekomst.

In december zal het herindelingbesluit door de beide gemeenteraden worden genomen. 
Het is belangrijk dat dit besluit ook  wordt gedragen door de bevolking en de 
ondernemingsraden. Een naam voor de nieuwe gemeente is ook zo’n item. Wordt het 
Haarlemmermeer of toch Haarlemmermeer en Spaarnwou.

De PvdA is de gedoogpartner van deze coalitie. Tot de laatste letter hebben wij aan het 
coalitieakkoord meegewerkt. Al hebben we het niet ondertekend er zit wel heel veel in 
van de PvdA. Dat zien we terug bij de plannen die gemaakt zijn afgelopen jaren. We 
hebben ook begin dit jaar de coalitie gesteund in haar zoektocht naar een opvolger van 
de vertrokken Groen Links wethouder. Nu eind van het jaar staat er weer een wethouder 
op het punt te vertrekken..Weer een wethouder van Groen Links. De PvdA vindt dat zij 
niet aan haar kiezers kan uitleggen om nu voor een 3e keer een wethouder van Groen 
Links te gaan installeren. Zij wilt wel actief meedenken over hoe nu verder.

Juist de komende 2 jaar staat nog veel op de rol. Niet zo zeer in het bedenken van nieuw 
beleid maar wel in de uitvoering. We willen met elkaar deze gemeente met haar 
bevolking, haar ondernemers haar groene historische  gebied netjes overdragen aan de 
nieuwe fusiegemeente.



Een gebied waar het ook voor de minder draagkrachtige goed wonen en leven is. Een 
gebied waar de koeien nog rond lopen en de weidevogels  zingen.

Ik zal nu verder ingaan op de conceptbegroting 2017  zelf.

./.

Mbt het algemeen bestuur 

Ook voor de komende jaren wordt ingeschat extra capaciteit en expertise nodig te 
hebben.  Dat is inherent aan deze kleine gemeente en de vele zaken die momenteel 
opgepakt worden. Het  jaren  werken met tijdelijke krachten  mag niet leiden tot verlies 
aan historie. De PvdA pleit er voor om  nu al zoveel mogelijk te gaan werken met 
detachering vanuit de gemeente Haarlemmermeer. Ook de duur van de tijdelijke 
contracten zo  aan te passen aan de werkzaamheden en de bestaansduur van deze  
gemeente dat er geen onnodige wisselingen meer komen.

Al is het van Hoogdalemfonds een aangelegenheid van het college, toch  vragen wij om  
dit culturele fonds de komende 2 jaar extra in te zetten zodat bij de fusie de bodem in 
zicht is.

Communicatie naar de inwoners met alle grote veranderingen die op stapel staan, kan 
nooit genoeg wezen. Papier blijft naast alle digitale snelwegen en inloopbijeenkomsten  
voor veel burgers  een belangrijke manier van informeren. De PvdA pleit er voor juist nu 
de papieren versie  veelvuldig in te zetten.

./.

Mbt de veiligheid blijft handhaving een zeer belangrijk instrument. Handhaving draagt bij 
aan een veilige leef omgeving. Ook dat er geen precedenten ontstaan. We staan dan ook 
nog steeds achter de extra inzet van de BOA’s.

Het pakeren in mn Halfweg zuid heeft onze aandacht en daar zullen we zeker komende 
tijd nog op terug komen. ./.

Mbt verkeer, vervoer en waterstaat wordt er momenteel hard gewerkt om het 
achterstallig onderhoud in te lopen. Het combineren van werkzaamheden leidt tot minder 
overlast voor de burger en kostenreductie. Communicatie en afstemming met de 
omgeving is en blijft een must. Mooi toch dat de bruggen in de N200 om en om worden 
gedaan. Maar ook dat  de sluisjes daadwerkelijk aangepakt gaan worden. We 
ondersteunen dan ook de extra voorziening van een loop brug tussen het gemaal en de 
sluisjes. 

Maar er ligt nog wel de vraag wanneer de stoep en de lantaarnpalen worden aangelegd 
op het stukje Lageweg tussen SpaarneBuiten en de Hoge Dijk. Daar wachten we al 2 jaar 
op.

./.



Mbt economische zaken het volgende. Een leefgemeenschap is gebaat bij een 
evenwichtige opbouw van haar bewoners maar ook van haar voorzieningen. De PvdA 
steunt naast de afspraken gemaakt in het coalitieakkoord ook de nieuwe plannen. We 
vinden dat de voorzieningen zoals het integraal kindercentrum,  en Hartje Spaarndam,  
gestart moeten zijn voor de fusie datum. 

Het Polanenpark is een mooi voorbeeld hoe het ook kan. De verplaatsing van het bedrijf 
Molenaar heeft dan ook onze steun.

 Kijkend naar het westelijk havengebied en de ambities van de MRA dan is belangrijk dat 
vaart wordt gemaakt met bv  de inrichting van het groene schip en het waarborgen van 
een groen en gezond leefmilieu.

./.

Mbt onderwijs  vindt de PvdA dat de dorpsscholen in de huidige kernen moeten kunnen 
blijven bestaan. Juist kleinere scholen horen daar thuis. Gezien alle ontwikkelingen in 
Halfweg stellen we dat openbaar onderwijs binnen de huidige gemeentegrenzen moet 
blijven, ook na de fusie. 

-/-

Mbt sport, cultuur en recreatie  maar ook mbt sociaal domein is de PvdA nog steeds  
bezorgd. 

We onderschrijven het collegeprogramma dat de gemeente als woongemeente 
aantrekkelijk moet blijven door een rijk aanbod aan voorzieningen, ook op cultureel en 
recreatief gebied.

Het is verdrietig  dat er voor de echte ouderen weinig activiteiten door het dorpscentrum 
Spaarndam worden ontwikkeld. Er wonen  vele ouderen waar eenzaamheid op de loer 
ligt. Juist een dorpscentrum is een algemene voorziening in een dorp, juist zij moet daar 
het voortouw in nemen. Er is extra geld uitgetrokken om activiteiten te stimuleren. 
Wanneer horen we daar van terug ?  De PvdA is voorstander van de bouw van een nieuw 
dorpscentrum met een duidelijke taakstelling.

Dat kinderen met de sportpas momenteel kunnen kennis maken met sporten is geweldig. 
Bewegen is gezond, met elkaar kunnen sporten is goed voor je ontwikkeling. Kinderen 
mogen niet de dupe worden wanneer hun ouders onder de minimagrens leven. Maar de 
stille armoede onder andere inwoners is nog steeds een taboe.

Het kabinet heeft extra geld beschikbaar gesteld voor kinderarmoedebestrijding. Ik wil 
het college opdragen een plan te maken  om ook de kinderen van niet alleen de bijstand 
ouders maar juist ook van de andere rond de minimagrens levende ouders te 
ondersteunen.

Heeft de gemeente contacten met de voedselbank? En ondersteunt zij deze ook?

.

./.



Mbt volksgezondheid en milieu constateert de PvdA dat er een daling is aan de lastenkant 
van de riolering. Op dit moment wordt ieder jaar de rioolheffing standaard met 3 % 
verhoogd. Natuurlijk zijn we verplicht om deze voorziening op peil te houden. Ik wil het 
college verzoeken uit te rekenen of de heffing nu  verlaagd kan worden naar bv 1% .  
Zoals bekend hebben we binnen deze gemeente hoge woonlasten. Wanneer we deze 
kunnen verlagen moeten we dat niet laten.

Motie voorlezen

-/-

Mbt volkshuisvesting, ruimtelijke ordening en stedelijke vernieuwing

De PvdA streeft  er naar dat inspraak van bewoners aan de voorkant van plannen echte 
inspraak is. Gezien het verleden willen we dat ons abonnement bij de Raad van State 
verloopt. Zeker in processen van meerdere jaren  is bewoners hierin meenemen 
belangrijk. We steunen dan ook de werkgroepen, de inloopavonden en  
informatievoorzieningen. En wanneer uiteindelijk ook naar de belanghebbenden is 
geluisterd en alle belangen zijn afgewogen, ja dan is het mogelijk dat iemand er toch niet 
mee eens is. Helaas is dat onvermijdelijk.

./.


